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GUIDE TILL EXTRAINSATT FÖRENINGSSTÄMMA
Stunden för SÖFREs kanske mest spännande dag är äntligen här. Det är dags för
den årliga ordinarie föreningsstämman. Men vad är egentligen en
föreningsstämma? Vad är stadgar för något? Hur röstar man? Vi har tagit fram
den här guiden för att försöka besvara alla era frågor om hur allt faktiskt fungerar.

REGISTRERING
I dörren på väg in kommer ni mötas av ett bord för registrering. Här kommer alla
som deltar att skrivas in för att veta vilka som har deltagit i mötet. Här kommer
det även registreras om du är ordinarie medlem, d.v.s. studerar på Södertörns
högskola eller om du är stödmedlem. Det är endast de ordinarie medlemmarna
som har förslags- samt rösträtt på stämman. Röstkort kommer att delas ut till
samtliga ordinarie medlemmar.

MÖTESFORMALIA
Studentföreningen har till ändamål att främja medlemmarnas studier och vad
därmed äger sammanhang. SÖFRE skall även verka för ett gott kamratskap
mellan medlemmarna. Vidare skall föreningen arbeta för att marknadsföra
utbildningar och fristående kurser inom ekonomi vid Södertörns Högskola
gentemot omvärlden. SÖFREs medlemmar tar aktivt ställningstagande att stödja
S.E.R.O. (Sveriges Ekonomföreningars Riksorganisation).

Dagordning
Dagordningen visar det ”schema” som mötet måste hålla. Dagordningen för den
ordinarie stämman finns reglerad i våra stadgar (för mer om stadgar, se nedan).
Där står de punkter vi minst måste ha med på mötet men tillägg av punkter kan
förekomma (till exempel motioner och propositioner).

Mötesordförande
Mötesordförande är den person som leder stämman. Vanligtvis är detta vår revisor
Gustav Johansson som ser till att stämman löper enligt reglerna.

Justerare tillika rösträknare
Justerare är en person som efter stämman ska godkänna protokollet
(anteckningarna från stämman) för att se till att det följer det som verkligen ägde
rum. Rösträknare utses för att se till att röstningen i mötets beslutsfrågor går rätt
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till, vanligtvis är detta två personer. Rösträknarna kallas fram för att räkna rösterna
om någon medlem yrkar på votering (se nedan) vid omröstning.

Utlysande
I dagordningen finner man en punkt som heter ”mötets stadgeenliga utlysande”.
Med det menar man att mötet måste ha marknadsförts/informerats om på de
sätt som beskrivs i SÖFREs stadgar (för mer om stadgar, se nedan).

STADGAR
I våra stadgar står alla våra regler. Som en förening utgör stadgarna föreningens
ramverk. I stadgarna finns bland annat vad som gäller för att bli medlem, hur
styrelsen ska fatta beslut och hur en årsstämma ska gå till.
Ibland vill man ändra stadgarna och det kan endast göras via en stämma. För att
förändringen ska gå igenom måste förslaget röstas igenom på två varandra
följande stämmor. Förändringar i stadgarna kan göras på två sätt;

Propositioner
Ett förslag från styrelsen som läggs fram för beslut på vilken förändring som borde
ske. Propositioner lägges av styrelsen senast sju (7) dagar före föreningsstämma.

Motioner
Ett förslag från en eller flera medlemmar som läggs fram för beslut. Motioner till
föreningsstämman skall inkomma till styrelsen senast sju (7) dagar före stämman.
Det är sedan alla ordinarie medlemmar på stämman som väljer om ett förslag ska
gå igenom eller inte.

VALPROCESSEN

Rekommendation
Efter att ansökningarna för alla styrelseposter har skickats in kallar
valberedningen alla lämpliga kandidater till intervju. Baserat på intervjuerna samt
de framtagna kravprofilerna formulerar valberedningen en rekommendation för
vem de anser är lämpligast för respektive post. Att bli rekommenderad kallas
också att bli förordad. Förordade kandidater presenteras i handlingarna som
skickas ut före mötet. De personer som inte har blivit förordade kommer sedan
att få välja om de vill fortsätta sin kandidatur eller dra sig ur.

Kandidera
Har man inte ansökt via valberedningen finns det möjlighet att kandidera genom
frinominering på plats. Detta gör man genom att ställa sig upp på årsstämman
alternativt genom att bli nominerad av någon på plats.
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Tal
Väl på stämman kommer sedan alla kandidater att hålla tal enligt den ordning
som presenteras via dagordningen. Enligt praxis har ordförande (2) minuter och
övriga (1) minut på sig att talföra.

Frågor till kandidaterna
När de som kandiderar till en post har genomfört sitt/sina tal finns det möjlighet
för alla medlemmar att ställa frågor till kandidaterna.

Diskussion
Efter frågestunden lämnar kandidaterna rummet och det öppnas upp för
diskussion.

Röstning
När diskussionen är färdig är det dags att rösta (se röstningsprocessen nedan).

Vakant
Samtliga kandidater ställs alltid mot vakantsättning. Detta gäller oavsett hur
många som har sökt posten i fråga. Kandiderande kan därför inte ta för givet att
bli invald även om man skulle vara ensam kandiderande. Dock får man inte
glömma att det ligger tyngd i att sätta vakant och det bör därför i största möjliga
mån undvikas.

RÖSTNINGSPROCESSEN

Acklamation
När det är dags för röstning brukar acklamation vara det första alternativet om
inte votering begärs. Vid acklamation röstar man med ”ja-rop” d.v.s. muntlig
röstning.

Votering
Om röstningen känns osäker kan man begära votering d.v.s. att man räknar
rösterna. Oftast sker detta genom försöksvotering där det är handuppräckning
som gäller (det här kommer under mötet göras genom uppräckning av röstlapp).
Som medlem kan man även yrka på sluten omröstning.
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DAGORDNING

1. Stämmans öppnande

1.1 Mötets öppnande

1.2 Val av mötesordförande

1.3 Val av mötessekreterare

1.4 Val av justerare tillika rösträknare

1.5 Mötets stadgeenliga utlysande

1.6 Fastställande av röstlängd

1.7 Fastställande av dagordning

2. Inkomna propositioner

3. Fastställande av antal ledamöter

4. Val av ledamöter

4.1 Val av ordförande

4.2 Val av vice ordförande

4.3 Val av administratör

4.4 Val av skattmästare

4.5 Val av ordförande marknadsföringsutskottet

4.6 Val av ordförande näringslivsutskottet

4.7 Val av ordförande sociala utskottet

4.8 Val av ordförande utbildningsutskottet

4.9 Val av vice ordförande marknadsföringsutskottet

4.10 Val av vice ordförande näringslivsutskottet

4.11 Val av vice ordförande sociala utskottet (event)

4.12 Val av vice ordförande sociala utskottet (sport)

4.13 Val av vice ordförande utbildningsutskottet

5. Val av Advisory Board

6. Fastställande av medlemsavgift

7. Övriga frågor

8. Stämman avslutas
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PROPOSITION

Inga propositioner har inkommit.
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VALBILAGA
-Extrainsatt föreningsstämma-
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VALBEREDNINGENS ARBETE
Valberedningen 2022

Ibrahim Haciyev (sammankallande)

Ella Kalberg

Lovisa Granberg

Valberedningens arbete har i stort efterliknat tidigare års arbete. Det har funnits
historiskt material som agerat utgångspunkt men dessa dokument har
utvecklats. Samtliga intervjuer har genomförts fysiskt för att skapa en bättre
dynamik under intervjuerna. Valberedningen tog fram ett formulär där
medlemmar anonymt fick nominera personer som de tyckte passade på en viss
post. Detta genomfördes för att Valberedningen inte skulle missa några guldkorn
samt för att ge kandidater en extra knuff till att söka. Vi fick in 26 st nomineringar
totalt och samtliga kontaktades av Valberedningen. Under ansökningsperioden
har Valberedningen fått in flera ansökningar fördelat till de flesta styrelseposter.
Innan intervjuerna läste Valberedningen igenom samtliga ansökningar och
anpassade våra förutbestämda frågor efter respektive kandidat. Under intervjun
ställdes även passande följdfrågor för att ge kandidaten utrymme att utveckla
sina svar. Valberedningens arbete har präglats av objektivitet för att förhindra att
våra personliga åsikter påverkar förordan. Valberedningen har diskuterat varje
beslut väldigt noggrant och sett till att samtliga i Valberedningen är överens.
Utifrån intervjuerna och ansökningarna har Valberedningen kunnat
rekommendera en styrelse med samtliga fyllda ordinarie poster förutom en (1). På
grund av brist på sökande kandidater till vice-poster är dessa därmed vakanta.
Valberedningen anser att de besitter en tillräcklig kunskap om kandidaterna för
att kunna rekommendera den styrelse som är den bästa för föreningen.
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VALBERDNINGENS FÖRORDADE STYRELSE 2023

Ordförande Linus Lundahl
Vice ordförande Joanna Avellan
Administratör Mary Dehlin
Ekonomiansvarig Sara Olin
Ordförande marknadsföringsutskottet Josefin Lublin
Ordförande näringslivsutskottet Malte Liebler
Ordförande sociala utskottet Rebeka Pavlovic
Ordförande utbildningsutskottet Vakant
Vice ordförande marknadsföringsutskottet Maria Munther
Vice ordförande näringslivsutskottet Vakant
Vice ordförande sociala utskottet (event) Vakant
Vice ordförande sociala utskottet (sport) Vakant
Vice ordförande utbildningsutskottet Vakant
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MOTIVERING AV STYRELSE 2023

Valberedningen har primärt bedömt sökande kandidater utifrån den post de har
sökt, för att på så sätt hitta den mest kompetenta kandidaten till varje post.
Sekundärt har Valberedningen bedömt hur kandidaterna skulle fungera
tillsammans som en styrelse.

Trots att vissa poster är vakanta anser Valberedningen att de förordade skulle
fungera väl i grupp, vilket ger en bra grundförutsättning när de vakanta posterna
ska tillsättas. Valberedningen förutsätter utifrån våra intervjuer att kandidater som
inte blir valda till sitt primära val av post kommer att söka en av de vakanta
posterna.

Valberedningen anser att de förordade representerar föreningen och dess
värderingar väl och att deras samlade mängd av erfarenheter och styrkor kommer
bidra till att hålla samman och fortsätta utvecklingen av Södertörns förenade
ekonomer SÖFRE.
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PRESENTATION AV KANDIDATER TILL STYRELSE 2023

Nedan presenteras valberedningens förordade kandidater följt av motkandidater
för vardera post. Presentationerna är kandidaternas ansökningar till styrelsen.

Ordningen som motkandidaterna presenteras i är också valberedningens
förordade ordning. Ordningen nedan är som följer, vilket också är även förslaget
till ordningen på stämman.

1. Ordförande
2. Vice ordförande
3. Administratör
4. Ekonomiansvarig
5. Ordförande Marknadsföringsutskottet
6. Ordförande Näringslivsutskottet
7. Ordförande Sociala Utskottet
8. Ordförande Utbildningsutskottet
9. Vice Ordförande Marknadsföringsutskottet
10. Vice Ordförande Näringslivsutskottet
11. Vice Ordförande Sociala Utskottet (event)
12. Vice Ordförande Sociala Utskottet (sport)
13. Vice Ordförande Utbildningsutskottet
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Linus Lundahl - Ordförande

Förordad av Valberedningen

Namn: Linus Lundahl
Ålder: 24 år
Telefonnummer: 073–5040216
Mailadress:  Linus101@icloud.com
Program:Studerade Ekonomi, teknik &amp; design. Nu studerar jag
Nationalekonomi A.

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är en social och utåtriktad kille som gärna breddar mina kontakter och utökar
min umgängeskrets. Jag är oftast väldigt glad och skämtar mycket. Tro mina
närmsta vänner skulle beskriva mig som rolig, seriös och en person man kan lita
på. På fritiden spelare jag ishockey och går mycket på fotboll. Träffar även vänner
så ofta som jag hinner.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Har spelat ishockey sedan jag varit 4 år gammal vilket har lärt mig att arbeta i
grupp väldigt bra. Var lagkapten under 4 år vilket gjorde att jag var tvungen att ta
mer ansvar och det hjälpte mig att utveckla mina ledarskunskaper. Andra gånger
mina ledarskapsegenskaper har använts är när jag har varit ledare på olika
hockeyläger samt när jag under flera år arbeta som domare på juniornivå.

När det kommer till skolan så började jag med att sitta i PG för Insparken år 2020
som eventansvarig. Otroligt lärorikt och bra projekt att starta upp det ideella
drivet jag själv tycker jag har. Jag satt sedan i PG för e-day 2021 som
Sponsoransvarig vilket väckte tankarna inför att slutligen söka och sitta i Styrelsen
2022, som vice ordförande för Näringslivsutskottet.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Inom arbetslivet har jag aldrig jobbat i speciellt framskjutna roller inom
organisationer.

Jag har jobbat väldigt mycket på lager, både däck- och matvarulager. Jag har
jobbat i kassan på Circle K (läs surkel K) vilket lärde mig att ta mer eget ansvar.
Innan skolan så arbetade jag som kommunalarbetare på Tyresö Kommun i 1,5 år
som parkarbetare.
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Nyligen blev jag anställd på Akavia som studentmarknadsförare, ett jobb som är
otroligt lärorikt sett till att utveckla sin retoriska förmåga samt ta eget ansvar.

______

Vilken post söker du?

Ordförande.

Varför passar du på posten?

Som tidigare nämnt har jag jobbat mycket på mina ledaregenskaper under åren
vilket behövs om du ska leda en grupp. Som ordförande har du det yttersta
ansvaret att se till så att allt runt omkring förening fungerar, men självklart har du
ansvar för hela styrelsens arbete. Jag är även bra retoriskt sätt, både inom tal och
skrift, vilket behövs som ordförande i samband med olika projekt och i det
vardagliga arbetet. Min kunskap inom SÖFRE tror jag ger mig en fördel då jag har
suttit i de flesta olika konstellationerna och vet vad de olika projektens styrkor,
svagheter, möjligheter samt hot är. Detta tror jag kan hjälpa mina framtida
eventuella styrelsemedlemmar då en trygghet finns i att ordföranden har bra
insikt i de flesta projekten.

Jag tycker även att mitt tidigare arbete inom SÖFREs styrelse ger mig en ett bra
försprång då förståelsen för styrelsearbetet redan finns och inlärningsperioden
kommer förenklas.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Till att börja med tycker jag att Ordförandeposten är en av de svåraste posterna
att utveckla, då arbetsuppgifterna sällan varierar från år till år.

Det jag skulle vilja fortsätta att utveckla är det samarbete som Ordförande och
vice ordförande haft i år, något som givit en trygghet till resterande del av
styrelsen. Jag vill även fortsatt utveckla de bra relationerna SÖFRE har med
externa parter, såsom SöderS, SERO, institutionen samt andra studentföreningar
på skolan. Institutionen är den av dessa nämnda som jag tycker det behövs
jobbas mest med. Vi har ett bra samarbete med vissa inom institutionen (Gustav,
Carina, Robert etcetera) samtidigt som jag tycker att det övergripande
samarbetet succesivt har blivit bättre. Jag vill satsa på att göra SÖFRE ett
förtroendeingivande namn för hela skolan, dvs så att även fastighetsägare och
väktare känner förtroende att låta SÖFRE bruka lokaler till en högre grad än
tidigare.

Som jag tidigare nämnt har Ordförande övergripande ansvar för föreningen utåt
sett. Detta gör att ett fokus måste vara på att starta upp vilande projekt som till
exempel Momentum och Finanssällskapet, om det finns ett intresse hos
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medlemmarna. Vi har påbörjat arbetet under slutet av året för att nästkommande
styrelse ska ha alla medel att starta upp projekten så fort som möjligt. Detta är jag
vill vara med och fullfölja.

Övrigt:

Vann Insparken 2019
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA LINUS LUNDAHL

Valberedningen har härmed valt att förorda Linus Lundahl till posten som
Ordförande för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse 2023. Linus har genom
stort engagemang och gedigen erfarenhet visat förståelse och insikt i vad rollen
som Ordförande innebär.

Genom sina åtaganden i projektgrupper för Insparken såväl e-day har Linus fått
en inblick i hur föreningens stora projekt arbetar, samt även styrelsens roll i dessa
projekt. Linus har under verksamhetsåret 2022 suttit som vice ordförande
näringslivsutskottet, vilket har gett honom en god insikt i styrelsearbetet och
föreningens värderingar. Linus är mån om föreningens fortlevnad och vill med sin
roll som Ordförande driva Södertörns Förenade Ekonomer till nya höjder.

Linus utstrålar säkerhet, engagemang samt trovärdighet. Det är med dessa
egenskaper som valberedningen anser att föreningen skulle befinna sig i säkra
händer samt att Linus kommer att styra Södertörns Förenade Ekonomer i rätt
riktning. Utefter ovan nämnda egenskaper har Valberedningen valt att förorda
Linus Lundahl till Ordförande för Södertörns Förenade Ekonomer 2023.
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Joanna Avellan - Vice Ordförande
Förordad av Valberedningen

Namn: Joanna Avellán Ålder: 21 år
Telefonnummer: 072-399 11 96
Mailadress: Joanna.avellan@gmail.com
Program: Utveckling och Internationellt Samarbete

Beskriv dig själv kortfattat:

Mitt namn är Joanna, är 21 år och är uppvuxen i Stockholm. Jag skulle beskriva
mig själv som en social, men också som en driven person. Under mina många år
som aktiv handbollsspelare har jag insett att jag trivs med många bollar i luften,
vilket i sin tur medföljer att jag är ansvarstagande. Jag letar ständigt efter nya sätt
att utvecklas, och med min kommunikativa förmåga brinner jag för att hjälpa,
samt arbeta med människor för att nå både gemensamma samt individuella mål.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Under mina år som aktiv inom Södertörns Högskolas ideella arbeten har jag varit
delaktig främst inom SÖFRE. Jag har suttit i olika projektgrupper, där jag bland
annat varit eventansvarig på en fulsittning samt i SkiWeeks projektgrupp 2021, där
jag var eventansvarig. Utöver det har jag varit fadderkapten under Insparken 2021
och projektledare för Insparken 2022. Just nu sitter jag även som projektledare för
den kommande Diplomeringen 2022. Utanför mina erfarenheter från SÖFRE har
jag även jobbat ideellt inom Söders Pub där jag har varit funktionär flertalet
gånger. Vid sidan av skolans ideella arbeten har jag även varit fodervärd för två
labradorer som har haft syfte till att bli utbildade ledarhundar för blinda, där båda
resulterade i att bli utbildade och komma ut i arbete. Jag har även varit
målvaktstränare för ett lag flera säsonger under åren 2015-2017.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

På grund av coronapandemin som kom precis när jag tog studenten, och tidigare
där jag satsade på handboll har jag inte mycket tidigare erfarenheter. De
arbetserfarenheter jag har är att jag har jobbat inom service på Max samt på
caféet Fabrique. Utöver dessa, har jag även arbetat som handbollsdomare.

______

Vilken post söker du?

Vice ordförande

Senast reviderat: 2022-11-12
Plats: Södertörns Högskola
Dokumentansvarig: Veronica Ortega Jönsson



Varför passar du på posten?

Som tidigare projektledare för ett av SÖFREs största event, Insparken, har jag
förstått innerbörden när det gäller omhändertagandet av SÖFREs medlemmar.
Jag är inkluderande, lyhörd och vill att alla ska känna sig sedda. Detta tror jag
kommer bidra till att jag som vice ordförande kan bygga upp ett förtroende hos
resterande i styrelsen samt medlemmar. Jag tycker det är viktigt att styrelsen
internt har tillit till vice ordförande för att våga lyfta tankar och mående. Tack vare
min tidigare arbetslivserfarenhet samt arbetet inom SÖFRE har jag lärt mig
vikten av samarbete och ser betydelsen av en sammansvetsad styrelse. Jag är
driven och fullföljer allt jag tar mig ann, och jag vet tiden som behövs för att
fullfölja detta arbete. Allt detta hoppas jag kommer bidra till en vice ordförande
som är en stöttepelare för såväl styrelsen som SÖFREs medlemmar.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Om jag skulle bli vald som vice ordförande för SÖFRE kommer jag under mitt
verksamhetsår fortsätta att ha kontinuerliga utskottssamtal. Detta kommer jag
vilja ha med anledning till att bygga upp ett förtroende som ska ge hela styrelsen,
men även hela SÖFRE en trygg grund. Med kontinuerliga utskottssamtal, ser jag
att det kommer stärka sammanhållningen men även att det skapas ett tryggt
forum där frågor och problem kan lyftas utan att det ska vara påfrestande.

Övrigt:
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA JOANNA

AVELLAN

Valberedningen har härmed valt att förorda Joanna Avellan till posten som Vice
Ordförande för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse 2023. Joanna är en
driven och strategisk person som utstrålar en hög drivkraft samt viljan att utveckla
inte bara posten som Vice Ordförande utan styrelsens arbete i sin helhet.

Lyhörd, stöttande samt inkluderande är ord som beskriver Joanna som person
och viljan att få samtliga medlemmar att känna sig sedda och hörda är bara några
av de kvaliteér som gör Joanna till en lämplig kandidat till styrelsen 2023.
Faktumet att Joanna har suttit i flertalet av föreningens projekt och framförallt
projektledare för Insparken 2022 samt årets diplomering visar på hennes stora
engagemang och är mån om föreningens alla projekt.

Joanna utstrålar trygghet med sina goda, vägledande egenskaper vilket tillåter
medlemmar och individer i hennes närhet att utvecklas. Detta är något som vi i
valberedningen anser är nödvändiga egenskaper för denna post. Utefter ovan
nämnda egenskaper har Valberedningen valt att förorda Joanna Avellan till Vice
Ordförande för Södertörns Förenade Ekonomer 2023.
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William Zetterstöm - Vice Ordförande

Namn: William Zetterström
Ålder: 20 år
Telefonnummer: 072 336 10 24
Mailadress: 21wize1@suni.se
Program: Kandidat i företagsekonomi
______
Beskriv dig själv kortfattat:
Jag är en go och glad kille från Göteborg som gillar att hitta på saker och är en
extrem tävlingsmänniska. Är strukturerad och är bra på att ta initiativ. Gillar att
träffa nya människor och är lösningsinriktad.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?
Har varit delaktig som medlem i en del olika föreningar. Har suttit i elevrådet när
man var mindre och står bakom baren i puben ibland.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?
Jag har arbetat med både försäljning och ekonomi under de senaste fem åren.
Arbetade som säljare under tre års tid och höll även det inofficiella sälj rekordet.
Men under de senaste två åren har jag arbetat med fakturering.
______
Vilken post söker du?

Vice ordförande

Varför passar du på posten?

Är en organiserad och strukturerad person som är driven. Gillar att arbeta med
andra människor. Har en rätt bra förståelse för försäljning och ekonomi. Är bra på
att ta initiativ och få saker gjorda innan deadline.  Tror att alla dessa egenskaper
och erfarenheter är bra för en vice ordförande att kunna.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag vill skapa en ännu bättre kontakt med medlemmarna för att få de att vilja
vara med och utveckla söfre till Sveriges bästa studentförening. Detta genom att
få fler medlemmar att vilja vara med i projektgrupper och andra event som söfre
anordnar, för att göra alla medlemmars studietid till den bästa. Skulle även vilja
försöka få föreningen att växa då det är en väldigt bra förening som jag tror
många hade velat vara med i om de hade fått veta mer om den och dess grymma
events.

Övrigt:

Vem skulle inte vilja  ha en go och glad Göteborgare i styrelsen?
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Marry Dehlin - Administratör
Fördordad av valberedningen

Namn: Mary Dehlin
Ålder: 21 år
Telefonnummer: 072–314 45 56
Mailadress: marydehlin@hotmail.com
Program: Ekonomiekandidat Inriktning Företagsekonomi
______
Beskriv dig själv kortfattat:

Mitt namn är Mary Dehlin och jag är 21 år gammal och läser för tillfället min femte
termin på Företagsekonomiprogrammet. Som person ser jag mig själv som en
väldigt strukturerad och noggrann, men också väldigt driven. Jag letar alltid efter
nya sätt att utmana mig själv på så att jag kan fortsätta utvecklas. Jag har de
senaste 6 åren balanserat jobb, skola samt tävlingsidrottande, tack vare det har
jag lärt mig att ha många bollar i luften och planera min tid så att inget viktigt
glöms bort att genomföras.
Jag trivs bra med att arbeta i grupp, vilket bland annat frodats av att vara aktiv i
en lagsport som kräver mycket tillit och kommunikation mellan många
lagspelare. Så nu söker jag till styrelsen 2023 hoppas att det ska bli min nästa
utmaning.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Jag började mitt ideella arbete genom att sitta i projektgruppen för e-day 2021
och då var jag mässansvarig och hade ansvar för att strukturera upp själva
mässan. 2021 var jag även fadder och hjälpte därmed till att välkomna nya
studenter till SÖFRE. Senast i år satt jag i projektgruppen för Insparken 2022 och
då med rollen som administratör. Jag har vid flertal tillfällen varit med att anordna
tävlingar inom cheerleading. Under
dessa uppdrag har mitt ansvar bland annat varit att ställa upp scheman och se till
att dessa följs.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Jag har sen 2015 jobbat på Zetas Finsmakarens Handelsträdgård där jag jobbat i
kassa och även kundtjänst. Jag har även jobbat som tränare i cheerleading under
flera säsonger och då jag i ett tränarlag bland annat lagt upp träningsplanering,
mål för gruppen och varit kontaktperson för föräldrar.
______
Vilken post söker du?

Administratör
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Varför passar du på posten?

Jag tror att jag skulle passa för rollen som administratör då jag ser mig själv som
en organiserad, noggrann och strukturerad person. Jag trivs väldigt bra med de
administrativa arbetsuppgifterna. Under mina projektarbeten har jag haft väldigt
kul och känt att jag lärt mig saker och ser därför detta som ett naturligt fortsatt
steg i min individuella utveckling. Jag har även ett stort engagemang för att
sprida det positiva bemötandet som SÖFRE gett mig. Eftersom jag har suttit i två
av SÖFRE:s större projekt har jag även en förståelse för hur mycket tid som
förväntas av mig samt till stor del vilka arbetsuppgifter som rollen administratör
innebär.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Om jag blir invald till administratör hade jag velat genomföra de uppgifter som
förväntas av mig så noggrant och effektivt som möjligt. Under insparken 2022 så
ökade vi samarbetet med hitract där jag personligen jobbade väldigt nära hitract,
därför tror jag att jag har förståelse som kan vara hjälpsamt vid ett fortsatt
samarbete mellan SÖFRE och Hitract.

Övrigt:
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA MARY DEHLIN

Valberedningen har härmed valt att förorda Mary Dehlin till posten som
administratör för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse 2023. Mary har med
sitt engagemang i föreningens stora projekt Insparken och e-day fått djup insikt i
det administrativa arbetet som föreningens projekt innefattar.

Mary har i sitt uppdrag som admin för Insparken 2022 fått se möjligheter om hur
posten som administratör i styrelsen kan utvecklas. Mary är strukturerad,
målmedveten och noggrann, vilket valberedningen anser är egenskaper som
krävs för administratör.

Mary utstrålar en positivitet och energi, som i kombination med hennes
ansvarsfulla och strukturerade sida kommer hjälpa föreningen framåt. Utefter
ovan nämnda egenskaper har Valberedningen valt att förorda Mary Dehlin till
administratör för Södertörns Förenade Ekonomer 2023.
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Sara Olin - Ekonomiansvarig

Förordad av Valberedningen

Namn: Sara Olin

Ålder: 20 år (född 2002)

Telefonnummer: 073 972 62 04

Mailadress: Sara.olin02@gmail.com

Program: Ekonomiekandidat med inriktning företagsekonomi

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är en glad och utåtriktad tjej på 20 år som bor i Nacka. Mina vänner skulle
beskriva mig som en person med mycket energi som jämt har en bra inställning
och alltid en vilja att hjälpa till. Själv skulle jag beskriva mig som en person som
gillar att ha många bollar i luften och att alltid göra mitt bästa. Jag har lätt för att
ta till mig nya kunskaper och vill ständigt utvecklas. På min fritid tycker jag om att
umgås med vänner och familj samt att träna truppgymnastik.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Sedan 2016 fram till 2021 har jag jobbat ideellt som tränare i truppgymnastik för
föreningen GF Wermdö (tidigare GK Värmdö och Värmdö skärgårdsgymnaster).
Uppdraget har lärt mig att arbeta i team och för ett arbete framåt samt motivera
gymnaster till deras uppsatta mål.

Mitt tidigare engagemang i SÖFRE:

- Jag satt som ekonomiansvarig i projektgruppen för Södertörns förenade
ekonomers Inspark 2022. Där fick jag lära mig grunderna i att sätta en budget,
följa upp utfallet samt se i grunderna hur bokföringen sköts i föreningen.

- Under hösten 2021 satt jag även med i projektgruppen för fulsittning som
SÖFRE anordnade.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

För närvarande arbetar jag på Handelsbanken med bokföring sedan 1 år tillbaka.
Jag har tidigare arbetat med prisjämförelser på Cervera under en kort period.

______
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Vilken post söker du?

Jag söker posten som ekonomiansvarig i Styrelsen 2023.

Varför passar du på posten?

Ekonomiansvarig i Styrelsen 2023 passar mig som handen i handsken då jag
besitter erfarenhet inom ekonomi och bokföring genom min nuvarande tjänst på
Handelsbanken samt att jag har fått en god insyn i SÖFRES ekonomi efter
insparken 2022. Under arbetet med Insparken 2022 har jag tillsammans med
nuvarande ekonomiansvarig Albin Ljungh fått lära mig angående föreningens
sätt att genomföra den löpande bokföringen och upplägget för utfall samt
budgetering inför de olika event.

Jag personligen ett stort intresse av ekonomi och efter mitt deltagande i
projektgruppen för insparken samt under mitt verksamma år på Handelsbanken
har mitt intresse ökat.

Under gymnasiet har jag bedrivit UF vilket var mycket givande och resulterade i
goda resultat. Vi lyckades komma topp 5 i Region Stockholm för vår
årsredovisning. Detta gör att jag även besitter kunskap om hur dessa typer av
rapporter bör se ut.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Som ekonomiansvarig i styrelsen 2023 skulle jag sträva efter att ha en bättre
kommunikation mellan styrelsemedlemmar kring de ekonomiska frågorna. Det
tror jag skulle skapa ett bättre förhållningsätt kring att hålla budgeten samt få
inspel från övriga styrelsemedlemmar över olika prioriteringar. Under insparken
2022 fick jag insikt om att alla inte besitter stor kunskap inom området.

En annan förändring jag skulle se över är utbetalningarna av Stripe då de idag
kommer i en klumpsumma vilket gör det svårt att ta ut enskilda inkomster från
olika event och gör utfallen svårare att tyda. Jag skulle också överse möjligheten
att införa andra betalningslösningar för medlemmar som exempelvis Swish vid
köp av biljetter.

Efter Insparken 2022 har jag förstått att mycket av dagens bokföring fortfarande
sker i pappersform därför skulle jag vilja försöka skapa en plattform för att
exempelvis lämna in digitala kvitton med signeringar. På sådant sätt skulle utlägg
kunna hanteras snabbare än i dagens läge.

Övrigt:
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA SARA OLIN

Valberedningen har härmed valt att förorda Sara Olin till posten som
Ekonomiansvarig för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse 2023. Sara är en
driven medlem som under sin korta tid på Södertörns högskola hunnit med
mycket ideellt engagemang. Sara visar på goda kunskaper som gör det möjligt
att utveckla posten på många olika plan.

Sara har genom sitt uppdrag som ekonomiansvarig för Insparken 2022 påvisat
goda kunskaper inom budgetering och struktur. Sara har också via sin anställning
hos Handelsbanken även en djupare insyn inom ekonomi och bokföring. Med en
genuin vilja att förstå och utveckla ekonomiarbetet inom Södertörns Förenade
Ekonomer är Valberedningen övertygade om att Sara kommer genomföra arbetet
på bästa möjliga sätt.

Sara utstrålar professionalitet, säkerhet samt viljan att driva föreningen framåt.
Utefter ovan nämnda egenskaper har Valberedningen valt att förorda Sara Olin till
ekonomiansvarig för Södertörns Förenade Ekonomer 2023.
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Josefin Lublin - Ordförande marknadsföringsutskottet

Förordad av valberedningen
Namn: Josefin Lublin
Ålder: 22 år
Telefonnummer: 0703257873
Mailadress: josefin@sibble.se
Program: IT, medier &amp; design
______
Beskriv dig själv kortfattat:

Just nu pluggar jag min tredje termin på IT, medier och design programmet. Det
är en väldigt kreativ och praktisk utbildning och det är just därför jag trivs så bra.
Jag älskar att få vara kreativ i både studier och på fritiden. Jag älskar att pyssla
med allt från virkning till målning och grafisk design. Men när jag inte sitter och
pysslar för mig själv så umgås jag gärna med familj och vänner. Jag uppskattar
gemenskap och att umgås och träffa människor. Därför engagerar jag mig även
en hel del i studentlivet på Södertörn, det är någonting som gör min studietid så
mycket roligare. Just nu sitter jag i SöderS Pubs styrelse vilket jag tycket har varit
superkul och givande. Av andra har jag fått höra att jag är både empatisk och
omtänksam samtidigt som jag har väldigt god arbetsmoral. Det är någonting
som jag absolut kan hålla med om, tar jag mig an någonting så gör jag det gärna
fullt ut, ordentligt och tar det på allvar.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Som yngre har jag engagerat mig i en idrottsförening som både ledare och
funktionär. Sedan jag började studera på Södertörn för ett år sedan har
föreningsliv och ideellt arbete blivit en stor del av min vardag. Min åsikt är att det
är någonting som förgyller studietiden och motiverar mig till att fortsätta plugga.
För SÖFRE har jag suttit som event/marknadsföringsansvarig för oktoberfest 2021,
marknadsföringsansvarig för kryssningen 2022 samt varit fadder under insparken
2022. För TUG har jag suttit som event/marknadsföringsansvarig för lucia-festen
2021. Dessutom sitter jag just nu i SöderS Pubs styrelse som deras första
marknadsföringsansvarig.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Innan jag började studera på Södertörn så arbetade jag på Eldtomta café i 3 år där
jag arbetade med allt ifrån matlagning till marknadsföring. Därefter började jag
studera och har sedan dess endast arbetat som eventpersonal ett fåtal gånger.
______
Vilken post söker du?

Ordförande marknadsföringsutskottet.
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Varför passar du på posten?

Jag trivs mycket bra med att samarbeta och arbeta i grupp och har insikt i hur det
kan vara att sitta i en styrelse. Just nu sitter jag som MF i SöderS Pubs styrelse så
jag har både erfarenhet av generellt styrelsearbete och specifikt av
marknadsföringsposten. Jag har även suttit i två olika projektgrupper som MF för
SÖFRE, vilket gör att jag har en inblick i just SÖFREs arbete med marknadsföring
och hur arbetet fungerar i en projektgrupp. Jag ser detta som fördelaktigt då jag
anser att relationen mellan MF i en projektgrupp och MF i styrelsen är väldigt
viktig. Jag ser mig även ha både tiden och engagemanget för att sitta i ytterligare
en styrelse.
För mig är engagemanget i studentlivet en primär del av min studietid och
någonting som jag gärna lägger både tid och energi på. Som jag tidigare nämnt
är det detta engagemang som förgyller min studietid och det är någonting som
jag gärna vill att fler studenter ska få uppleva och ta del av.
Jag har dessutom erfarenhet av alla Adobe-program som jag använt både i
studierna, i föreningslivet och på fritiden. Främst är det Illustrator som jag använt
en hel del för att arbeta med grafisk design, InDesign för att skapa flygblad,
Photoshop för att anpassa bilder och Premiere Pro för att redigera filmer. Jag har
även lite erfarenhet av att bygga hemsidor och marknadsföra företag då jag gjort
detta för min pappas nystartade företag. Jag har även fotat en hel del som ung
och tycker mycket om att dokumentera roliga händelser och event än idag.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag vill fortsätta utveckla det grafiska materialet och se till att alla event fortsatt
dokumenteras och delas med medlemmarna. En stor del av SÖFREs
marknadsföringsarbete ligger hos projektgrupperna. Jag har en del erfarenhet av
att sitta i projektgrupp för SÖFRE som marknadsföringsansvarig och har då sett
att det finns en del förbättringspotential med arbetet mellan MF i projektgrupp
och MF i styrelsen. Främst skulle jag vilja förbättra relationen och
kommunikationen mellan projektgrupp och styrelse. Genom att skapa tydligare
riktlinjer, mer material att utgå ifrån och genom att finnas till hands för
projektgruppen tror jag att fler medlemmar kommer vilja engagera sig. Jag
tänker att fler medlemmar kommer känna sig manade till att söka till en
projektgrupp och vilja söka fler gånger om det får ett smidigt och roligt intryck av
arbetet i en projektgrupp. Många medlemmar har ingen tidigare erfarenhet av
marknadsföring och kan därför behöva lite stöd i hur de kan börja arbetet och vart
de kan finna material att arbeta med. Eftersom SÖFRE bygger på medlemmarnas
engagemang handlar det om att få medlemmar att känna trygghet i att de kan
söka en roll trots att dem inte har erfarenheten. Därför ser jag stor
förbättringspotential i hur kontakten mellan MF projektgrupp och MF styrelse ser
ut.
Jag ser även potential i att marknadsföra sig bredare på skolan. SÖFRE är inte
bara till för ekonomer, alla studenter är välkomna men alla hittar inte dit. När
studenter missar SÖFREs inspark är det svårare för dem att hitta till föreningen. I
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år marknadsfördes insparken bättre än tidigare och fler studenter hittade dit,
vilket är jätteroligt. Men det handlar även om att fortsatt visa upp SÖFRE på
skolan och förtydliga att alla är välkomna till föreningen. Vi bör se till att även de
studenter som inte var med på insparken är medvetna om att SÖFRE finns och
att även dem är välkomna. Detta skulle exempelvis kunna göras genom att visa
upp föreningen ännu mer på campus under skoltid.

Övrigt:
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA JOSEFIN LUBLIN

Valberedningen har härmed valt att förorda Josefin Lublin till posten som
Ordförande för Marknadsföringsutskottet. Josefin har med ett stort engagemang
och vilja för ideellt arbete visat att hon har de kunskaper och erfarenheter som
krävs för denna post.

Josefin har genom sitt engagemang under flertal projekt såsom oktoberfest 2021,
kryssningen 2022, samt suttit i PUB-styrelsen 2022 inhämtat goda egenskaper
och erfarenheter som Valberedningen förväntar sig av Ordförande för
Marknadsföringsutskottet. Med ett driv och en stor kreativitet där nytänkande står
som fokus anser vi i Valberedningen att utskottet är i goda händer med Josefin
som ordförande.

Josefin är snäll och ödmjuk mot alla i sin omgivning, vilket resulterade i
utmärkelsen som årets fadder 2022. Utefter ovan nämnda egenskaper har
Valberedningen valt att förorda Josefin Lublin till Ordförande
Marknadsföringsutskottet för Södertörns Förenade Ekonomer 2023.
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Julia Isaksson - Ordförande Marknadsföringsutskottet

Namn: Julia Isaksson
Ålder: 21
Telefonnummer: 076-008 75 28
Mailadress: julia.l.isaksson@hotmail.com
Program: Entreprenörskap, Innovation och Marknad
______
Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är en person som brinner för organisering och Inredning. Jag älskar även att
planera och planerar alltid mina dagar så mycket som det går. Jag läser
programmet Entreprenörskap, Innovation och Marknad som jag började läsa
under hösten 2021 med huvudområdet Medieteknik, men jag funderar på att byta
till det Informatik som jag läser denna termin.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Just nu sitter jag som marknadsföringsansvarig i Projektgruppen för
SkiWeek 2023 tillsammans med en tjej som heter Minna. Jag har även vart med
att hjälpa till med försäljning av bland annat lotter, mat, fika och dricka under
cuper på min föredetta fotbollsförening IFK Viksjö både när jag spelade och när
min lillebror har spelat.
När jag gick i nian (2016/2017) var jag med i klassrådet och året vi tog
studenten (2020) var jag även med lite och plannerade studenten (vilket inte
riktigt blev av på grund av Covid-19).

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Jag arbetar just nu som hotellreceptionist på ett vandrarhems hotell som
heter Generator och ligger i Norrmalm, där har jag jobbat i lite över ett år.
Jag har även arbetat på några butiker/affärer de senaste åren. Jag jobbade på
Eurosko i sollentuna (samt lite i butiken som ligger i Mörby Centrum i slutet) från
September 2019 till December 2021. Sedan har jag även arbetat på Biltema i
Veddesta från Januari 2021 till Juli detta året.
______
Vilken post söker du?

Marknadsföringsutskottet (ordförande eller vice ordförande)

Varför passar du på posten?

Jag är en kreativ person och som tidigare nämnt älskar jag att planera. Jag läste
även Medieteknik A under våren 2022 vilket gav mig mycket mer kärlek till att
skapa fina saker visuellt. Jag har med hjälp av denna kursen lite grundläggande
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erfarenhet till några Adobe program som Indesign, Illustrator, Photoshop och
Premier Pro.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag har märkt att marknadsföringen ibland inte når ut till folk som är
medlemmar eller vill bli medlemmar, jag bland annat visste inte så mycket
information om SÖFRE förrän i December 2021 när jag hade läst på högskolan i
några månader samt en kort stund hösten 2020 när jag läste Medie- och
kommunikationsvetenskap A. Jag har inte heller vart speciellt aktiv förrän denna
höst då jag inte följt SÖFRE instagram tidigare och vetat om de olika event och
aktiviteter som anordnas av föreningen.
Jag skulle därför vilja komma på nya sätt att nå ut till studenter så att de kan ta
del av föreningen tidigare och alla roliga aktiviteter och events av SÖFRE.

Övrigt:

Jag är lite osäker på vad som skiljer vice ordförande och ordförande på
Marknadsföringsutskottet (det jag vet är att ordförande har mest ansvar)
därför har jag inte valt en specifik post som jag söker till.
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Malte Liebler- Ordförande Näringslivsutskottet

Förordad av Valberedningen

Namn: Malte Liebler
Ålder: 22 år
Telefonnummer: 070-962 26 45
Mailadress: malteliebler@gmail.com
Program: Logistik och Ekonomi

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag heter Malte och är 22 år. Jag är alltid positivt inställd och vill gärna att alla runt
omkring mig ska känna sig inkluderande och väl bemötta. Jag ser mig själv som
en driven person och när jag påbörjar något nytt vill jag fullfölja det och dessutom
göra det så bra som möjligt.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Under min första termin på Södertörns Högskola så satt jag i en projektgrupp för
en sittning där jag var eventansvarig. Därefter satt jag som Näringslivsansvarig i
projektgruppen för Insparken 2022. Efter Insparken tog jag över posten som
Ordförande i Utbildningsutskottet i SÖFREs styrelse.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Jag har tidigare jobbat som tidningsbud. Jag har även jobbat på ett
ålderdomshem där jag hjälpte till med vardagssysslor. Efter detta började jag
jobba på Jumpyard i Barkarby där jag ofta stod i caféet. Efter gymnasiet började
jag jobba på ICA Maxi Bålsta där ett av mina ansvarsområden var butikens online-
handel. Idag jobbar jag extra på Hemköp några dagar i veckan.

______

Vilken post söker du?

Ordförande näringsliv
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Varför passar du på posten?

Från mina tidigare erfarenheter som näringslivsansvarig för Insparken 2022 har
jag förståelse av vad som förväntas utav denna post samt hur mycket tid som
förväntas av mig. Utöver detta vet jag även hur viktigt det är för SÖFRE att behålla
sina befintliga samarbetspartners. Under tiden som näringslivsansvarig för
Insparken, samt under mitt arbete som ordförande för Utbildningsutskottet, har
jag jobbat nära med nuvarande Näringslivsutskott. Detta har resulterat i att jag
har fått en inblick samt erfarenheter av vad dem gör i sitt styrelsearbete.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag vill att våra medlemmar ska få en större inblick i vad våra samarbetsparter gör
och framförallt vad dem gör för SÖFRE. Detta kommer göras genom att våra
medlemmar ska få en större röst inom vilken typ av föreläsningar eller workshops
som ska genomföras, eller om de har andra förslag på vad de vill se från våra
samarbetspartners.

Jag vill även fortsätta driva projektet momentum framåt och förhoppningsvis
under året starta upp det på riktigt, detta skulle ge en stor möjlighet för våra
medlemmar och även ett bra tillfälle för samarbetspartners att synas ännu mer.

Övrigt:

Jag vill fortsätta driva denna förening framåt och se till att föreningen fortsätter
att hålla sin höga standard. Det känns enbart som jag precis har börjat i styrelsen
efter dessa två månader och jag skulle vilja genom föra ett helt år i styrelsen.
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA MALTE LIEBLER

Valberedningen har härmed valt att förorda Malte Liebler till posten som
Ordförande Näringslivsutskottet för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse
2023. Malte har med ett i starkt driv samt vilja att föra utskottet till nya höjder
uppvisat de egenskaper som krävs för denna post.

Malte har genom sitt engagemang inom Insparken, samt inom
utbildningsutskottet för verksamhetsår 2022 inhämtat samtliga egenskaper och
erfarenheter som valberedningen förväntar sig av en Ordförande för
Näringslivsutskottet. Med en förståelse för utskottets utmaningar samt en tydlig
utvecklingsplan så anser valberedningen att föreningens kontakt med
näringslivet är i trygga händer.

Malte innehar kompetens samt utstrålar energi som är till fördel för rollen. Utefter
ovan nämnda egenskaper har valberedningen valt att förorda Malte Liebler till
Ordförande Näringslivsutskottet för Södertörns Förenade Ekonomer 2023.
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Rebeka Pavlovic - Ordförande Sociala Utskottet

Förordad av Valberedningen

Namn: Rebeka Pavlovic
Ålder: 20 år
Telefonnummer: 072–1664467
Mailadress: pavlovicrebeka@gmail.com
Program: Ekonomiekandidat inriktning Nationalekonomi

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag heter Rebeka Pavlovic, är 20 år gammal och är född och uppvuxen i Solna,
Stockholm. Jag studerar just nu min tredje termin på Södertörn där jag läser
kandidatprogrammet nationalekonomi. Jag skulle beskriva mig själv som väldigt
social och utgående person som älskar att lära känna nya människor. Att kunna
hantera stress och vara ansvarstagande är något jag finner otroligt viktigt och
något jag lärt mig att vara genom åren. Jag älskar att vara en del av något större
och kunna bidra till ett roligare studentliv för mig själv såväl som för andra.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Mitt intresse för ideellt arbete började redan i 9:an på högstadiet, där satt jag som
ordförande i både elevrådet och balkommittén. Jag fick förfrågan av rektorn att
vara konferencier på julavslutningen men också sommaravslutningen vilket jag
självklart tackade ja till och tyckte var väldigt kul att få uppleva. Jag började
därefter på Anna Whitlocks gymnasium som var nyöppnad 2018 när jag började
och därav inte hade några tidigare traditioner eller föreningar. Jag tillsammans
med andra startade en eventkommitté från grunden där jag blev tillsatt rollen
som ordförande. Vi planerade och utförde skolans första insparkar, utsparkar,
halloweenfester, klasskamper, jul- samt alla hjärtans dag event och flertal
traditioner som lever vidare än idag. Intresset för att skapa och planera event
växte vilket gjorde att jag ville fortsätta arbeta med det. Sedan på Södertörn blev
jag tillsatt i projektgruppen för insparken 2022 som

eventansvarig.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Min främsta arbetslivserfarenhet är att jag jobbat på Ica i nu 3,5 år, där har jag haft
varierande arbetsuppgifter och ansvarområden. Jag har även jobbat på café, i en
blomsterbutik samt som handbollsdomare.
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______

Vilken post söker du?

Jag söker posten Ordförande i det sociala utskottet.

Varför passar du på posten?

Jag passar som posten ordförande i sociala utskottet eftersom jag tycker att den
här rollen passar mina styrkor bäst. Detta typ av arbete tycker jag är genuint
roligt, jag älskar att planera event och samarbeta med andra människor för att
skapa något fantastiskt. Detta fick jag även känna på när jag satt som
eventansvarig i projektgruppen. Då jag fick ta mig ann en större roll i
eventgruppen, tar med mig många saker jag lärt mig till det kommande
styrelseåret för att förbättra och utveckla SÖFREs många event. Som ordförande
måste man vara väldigt anpassningsbar och lösningsorienterad vilket jag anser
att jag är och har bevisat under insparken, då man snabbt behövde komma på
lösningar på problem som uppstod.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Att få tillhöra en gemenskap är vad SÖFRE har gett mig och det vill jag vara med
och bidra till andra. Mitt främsta mål är att inkludera så många nya studenter till
Södertörns studentliv som möjligt, genom att välkomna de på bästa möjliga sätt.
Därför är insparken ett otroligt viktigt event då det ger nya studenter ett första
uttryck för vilka SÖFRE är. Att samarbeta med andra föreningar och inkludera
ESN studenterna är något jag finner har förbättringspotential och något jag vill ta
med mig till det nya styrelseåret. Sedan vill jag bevara de vackra traditioner som vi
har men även utveckla samt skapa flera nya event under året.

Övrigt:
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA REBEKA

PAVLOVIC

Valberedningen har härmed valt att förorda Rebeka Pavlovic till posten som
Ordförande Sociala utskottet för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse 2023.
Rebeka har genom sin erfarenhet från Insparken 2022 visat engagemang samt
viljan att driva utskottet framåt.

Genom en stark vilja att skapa ett mervärde för föreningens medlemmar, kan
Rebeka med sina ideér även värva nya medlemmar till föreningen. Rebeka
förmedlar även vikten av struktur samt att lyssna in medlemmarnas åsikter, som
valberedningen anser är viktiga egenskaper för denna post.

Rebeka utstrålar inkludering samt viljan att utveckla utskottets arbete. Utefter
ovan nämnda egenskaper har valberedningen valt att förorda Rebeka Pavlovic till
Ordförande Sociala utskottet för Södertörns Förenade Ekonomer 2023.
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Vakant - Ordförande Utbildningsutskottet

Valberedningen har inte mottagit några ansökningar till posten som Ordförande
Utbildningsutskottet och har därför valt att inte förorda någon till denna post.
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Maria Munther - Vice Ordförande Marknadsföringsutskottet

Förordad av Valberedningen

Namn: Maria Munther
Ålder: 25
Telefonnummer: 070-797 94 40
Mailadress: mariamunther@gmail.com
Program: Logistik och ekonomi

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Som mitt efternamn indikerar på är jag en munter och framåt tjej på 25 år! Jag
älskar att träffa nya människor och socialisera mig. Läser för närvarande min
tredje termin på Logistik och Ekonomiprogrammet. När jag inte är i skolan och
studerar försöker jag balansera vardagen genom att hålla mig aktiv och träna
samtidigt som jag även högt värdesätter att spendera tid med vänner och familj.
Som person är jag driven och älskar att hålla många bollar i luften samtidigt. Jag
drivs av att utvecklas både på en personlig samt professionell nivå. Jag är orädd av
mig och tar mig an nya utmaningar med glädje och optimism!

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Min enda tidigare erfarenhet från detta område är än så länge
Marknadsföringsansvarig för Insparken 2022. Ser dock framemot att fylla ut mitt
CV med ytterligare erfarenheter inom detta område!

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Mina arbetslivserfarenheter de senaste åren har alla varit inom
dagligvaruhandeln. Började min tid inom denna bransch på Linas Matkasses
lager via Storesupports lagerverksamhet. Sökte mig därifrån vidare internt vilket
ledde till en roll inom butiksbemanningen på företaget. Mitt kontrakt köptes
därefter upp av Axfood Snabbgross. Under min tid på Snabbgross arbetade jag
främst med butikens e-handel och utkörning. Arbetet innefattade med tiden
även ett större ansvar för hela avdelningen och den dagliga driften. Började
därefter på Willys, där jag arbetade som frukt- och gröntansvarig fram till det jag
valde att börja studera. Har under det senaste året arbetat extra på Willys, på alla
butikens avdelningar vid behov samt mer under sommarperioden. Har även
jobbat extra på Skincity som lagermedarbetare under det senare året. Har nyligen
avslutat båda anställningarna och tagit mig an en ny befattning på Academic
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Work som Staffing and Recruitment Assistant som jag ser framemot att komma
igång med!

Vilken post söker du?

Jag söker rollen som Vice Ordförande i Marknadsföringsutskottet.

Varför passar du på posten?

Jag skulle säga att jag passar för denna roll då jag är en kreativ person som tycker
om att ha många bollar i luften. Efter att ha suttit med marknadsföring i en
projektgrupp har jag lärt mig otroligt mycket som är till min fördel i styrelsen. Mitt
intresse för området har vuxit sig starkare efter arbetet i projektgruppen för
Insparken 2022 samtidigt som jag har fått en större inblick i vad SÖFRE gör för
Södertörns studentliv. Detta är ett fantastiskt tillfälle för mig att praktiskt prova på
det jag vill arbeta med efter mina studier! Jag vill fortsatt att utvecklas inom
marknadsföringsområdet samtidigt som jag vill kunna bidra till föreningens
utveckling.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag vill fortsätta att arbeta med det som tidigare styrelser påbörjat. Med tiden vill
jag göra upp en plan för hur arbetet bör drivas vidare när jag har en bättre insyn i
arbetet. En konkret punkt jag har är att jag vill hålla en bättre löpande kontakt
med projektgrupper kring marknadsföringen, speciellt under de längre projekten.
Inte för att begränsa deras frihet utan mer för att visa att jag finns där som stöd
under hela projektets gång och hjälper till på alla sätt jag kan. Vill även trycka på
att jag vill fortsätta arbeta löpande med marknadsföringen utåt till
medlemmarna för att engagera fler i studentlivet. Detta samtidigt som jag vill se
till att informationen når ut i tid och till så många som möjligt. Jag vet att jag, så
fort jag sätter mig in i arbetet, kommer att ge mitt yttersta för att kommande
Styrelseår ska bli så bra och givande som möjligt!

Övrigt:
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA MARIA MUNTHER

Valberedningen har härmed valt att förorda Maria Munther till posten som Vice
Ordförande Marknadsföringsutskottet för Södertörns Förenade Ekonomers
styrelse 2023. Maria har genom sin erfarenhet från Insparken 2022 visat
engagemang samt viljan att lära sig mer och driva utskottet framåt.

Under Insparken 2022 arbetade Maria tillsammans med sin kollega hårt för att nå
ut till de nya studenterna. Maria har också goda idéer och insikter i hur SÖFRE
som förening kan synas mer på campus Flemingsberg. Maria förmedlar även
vikten av struktur och planering, som valberedningen anser är viktiga egenskaper
för denna post.

Maria utstrålar ett lugn och valberedningen ser att hennes egenskaper kan
komplettera övriga styrelsen på ett bra sätt. Utefter ovan nämnda egenskaper har
valberedningen valt att förorda Maria Munther till Vice Ordförande
Marknadsföringsutskottet för Södertörns Förenade Ekonomer 2023.
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Vakant - Vice Ordförande Näringslivsutskottet

Valberedningen har inte mottagit några ansökningar till posten som Vice
ordförande för näringslivsutskottet och har därför valt att inte förorda någon till
denna post.
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Vakant - Vice Ordförande Sociala Utskottet (event)

Valberedningen har inte mottagit några ansökningar till posten som Vice
ordförande för sociala utskottet - Event och har därför valt att inte förorda någon
till denna post.
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Vakant - Vice Ordförande Sociala Utskottet (Sport)

Valberedningen har inte mottagit några ansökningar till posten som Vice
ordförande Sociala Utskottet (sport) och har därför valt att inte förorda någon till
denna post.
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Vakant - Vice Ordförande Utbildningsutskottet

Valberedningen har inte mottagit några ansökningar till posten som Vice
ordförande Utbildningsutskottet och har därför valt att inte förorda någon till
denna post.
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VAL AV ADVISORY BOARD

BAKGRUND
Advisory Board är ett icke beslutsfattande rådgivande organ till SÖFREs styrelse.
Dess uppgift är att bistå i utvecklingen av SÖFREs organisation och verksamhet
samt vara ett stöd till styrelsen i den löpande verksamheten. Sammansättningen
föreslås av styrelsen och väljs sedan av föreningsstämman.

Sammansättningen bör bestå av personer som innehar ett högt intresse för
föreningen och dess fortskridning. De bör bistå med erfarenhet från näringslivet
såväl som från tidigare erfarenhet av ideellt engagemang. Advisory Board skall
enligt SÖFREs stadga bestå av minst tre (3) högst fem (5) personer.
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